
Z A P I S N I K 

Sa sednice Izvršnog odbora Saveza radioamatera Vojvodine, održane dana 22. decembra 2014. 

godine sa početkom u 10 časovau prostorijama Radio kluba „Novi Sad“ YU7BPQ. 

 

Sednicu je sazvao, na osnovu člana 21. Statuta SRV, Predsednik Vojislav Kapun. 

  

Sednici su prisustvovali: Vojislav Kapun YU7AV, Predsednik, Teodor Mrkšić YU7AR, Laslo 

Bariček YU7CM i Stevan Stepanov YU3AA, potpredsednici, Vladimir Lačok YU7YZ, 

sekretar u IO SRV, Staniša Zaklan YU7AC, savetnik u IO SRV i Milan Miljkovac YU7MEX, 

tehnički sekretar SRV. 

 

Predsednik SRV je otvorio sednicu IO SRV i predložio sledeći: 

 

 

D n e v n i   r e d: 

 

Aktuelna problematika u SRV. 

 

 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. Za zapisničara je izabran sekretar u IO SRV Vladimir 

Lačok. 

 

Predsednik SRV je ukratko obrazložio potrebu sazivanja IO SRV i naglasio da je SRV 

funkcionisao tokom cele godine neprekidno a tekući poslovi su obavljani na vreme. 

Konstatovao je da Skupština SRV nije održana ove godine iz objektivnih razloga, jer se čekalo 

da se završi skupština SRS, koja je odlagana a gde je on nakon drugog sazivanja izabran za 

predsednika SRS. S obzirom na to, iz tehničkih razloga nije u mogućnosti da obavlja dve 

funkcije, te na osnovu člana 21. Statuta SRV ovlašćuje da ga do sazivanja Izborne Skupštine 

SRV zamenjuje potpredsednik Laslo Bariček, na koga prenosi sva statutarna ovlašćenja 

predsednika. Pošto je to autonomna odluka Predsednika, shodno statutu, IO SRV se o tome 

nije izjašnjavao. 

 

Milan Miljkovac je obavestio članove IO SRV o finansijskom stanju SRV i obavezama koje 

ima savez i koje treba izmiriti do kraja ove godine. U tome su najveća stavka nagrade u 

takmičenjima koje organizuje SRV. Oko štampanja diploma nema nikakvih problema, dok za 

izradu plaketa treba naći najpovoljnijeg ponuđača i obezbediti finansijska sredstva. S tim u 

vezi dat je i predlog da takmičarska komisija razmotri izmenu propozicija sa ciljem da se 

smanji broj kategorija, koji je prevelik, ali da se time ne ugrozi učešće klubova i pojedinaca, 

odnosno da to ne utiče na broj učesnika. 

Takođe je predloženo da se razmotri slanje diploma u elektronskom obliku. 

SRV trenutno raspolaže sa svega 37.000 dinara a pošto su obaveze veće, Vojislav Kapun i 

Teodor Mrkšić su preuzeli na sebe rešavanje ovog problema. 

 



Radi usaglašavanja članarine SRV sa članarinom SRS, doneta je odluka da se one izjednače, 

tako da članarina za direktne članove SRV iznosi 3.000 dinara, 2.000 za članove u radio 

klubovima i 500 dinara za pojedince koji nemaju licencu. 

Tehnički sekretar Milan Miljkovac će do kraja godine dostaviti uplatnice za članarinu svim 

članovima a kao predsednik RK „Novi Sad“ ponudio da YU7BPQ snosi PTT troškove slanja. 

 

Vojislav Kapun je izneo neka razmišljanja i stavove oko rada QSL biroa u SRS, kako bi 

članovi SRS imali određene pogodnosti u vezi slanja i primanja QSL karata i njegovog daljeg 

finansiranja, ali o tome će konačnu odluku doneti IO SRS.  

Konstatovano je da su troškovi svake godine sve veći i zato je predloženo da se, radi njihovog 

smanjenja, razmotri mogućnost distribucije QSL karata u okviru SRV i klubova, kao što je to 

bilo u prošlosti.  

 

Iz opravdanih razloga, Vojislav Kapun je morao da napusti sednicu IO SRV a njeno dalje 

vođenje  je preuzeo potpredsednik Laslo Bariček.  

 

U nastavku se raspravljalo oko sazivanja redovne sednice Skupštine SRV. Imajući u vidu da je 

rok za predaju završnih računa kraj februara sledeće godine, IO SRV je doneo odluku da se 

Skupština SRV održi sredinom marta 2015. godine. Materijale za 2014. i 2015. godinu će 

pripremiti Laslo Bariček (planove rada), Staniša Zaklan (izveštaje o radu), Vladimir Lačok i 

Karol Bartoš (završne račune i finansijske planove) i Milan Miljkovac, koji će ostvariti 

kontakte sa klubovima i pojednincima, kako bi se sva dokumenta a posebno izveštaji o radu 

što je moguće više upotpunili.  

 

Razmatrana je i mogućnost podnošenja zahteva na konkurse koje raspisuju državni organi. 

Konstatovano je da se u tim konkursima nigde ne navodi da je oblast radio-amaterizma, ili 

tehnička-kultura uopšte subjekt koji se finansira, kao što je to slučaj kod sportskih organizacija 

i organizacija iz oblasti kulture. I pored toga, treba sagledati mogućnost, da se u okviru 

finansiranja organizacija koje  rade sa mladima, ili kroz pripreme i obuku za vanredne 

situacije, dobiju određena sredstva.  

Sednica je završena dana 22. decembra 2014. godine u 11,30 časova. 

 

 

 

 

SEKRETAR IO SRV      POTPREDSEDNIK SRV 

Vladimir Lačok           Laslo Bariček 

 


